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ZAPISNIK 2. SEJE UPRAVNEGA ODBORA ŠOLSKEGA SKLADA 

ŠOLSKO LETO: 2022/23 

DATUM: 06. 03. 2023 

ČAS SEJE: 18.00─19.45 

 

PRISOTNI: Teja Toman, Andreja Janečko Goličič, Sebastijan Tofaj, 

Elvis Brandić, Tina Bitežnik, Anja Lukančič, Lucija Rakovec 

ODSOTNI: Jasmina Sobočan (opravičeno odsotna) 

Sestanek seje je potekal v živo. 

 

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zadnjega zapisnika (poslano v prilogi vabila). 

2. Pregled finančnega stanja. 

3. Pregled in potrjevanje prošenj za denarna sredstva iz šolskega sklada. 

4. Razno. 

 

Preverjanje sklepčnosti 

Ker je navzočih več kot polovica članov (6 članov), je seja sklepčna. 

 

Potrjevanje dnevnega reda 

Soglasno potrdimo dnevni red. 

 

K točki 1 

Člani s 6 glasovi potrdimo zapisnik zadnje seje.   

 

 



2 
 

K točki 2 

Predsednica odbora šolskega sklada (v nadaljevanju predsednica) predstavi 

finančno stanje članom upravnega odbora šolskega sklada (v nadaljevanju člani): 

- 11. 875,98 €, 

- 1.959,21 € (Aljažkov dan), 

- 3.035,98 € (novoletni bazar);  

 

Skupaj 16.871,17 € 

Opomba člana: g. Tofaj poda predlog za pridobitev bilance stanja do naslednjega 

srečanja. 

 

K točki 3 

Predsednica predstavi 3 prošnje.  

Opombe članov:   

- vse prošnje, ki jih učitelji oddajo šolskemu skladu, naj imajo v priponki 

pripete tudi več pridobljenih ponudb; oboje skupaj predsednica pred sejo 

pošlje vsem članom; 

- člani dodajo opombo, da naj učitelji z izletov objavijo članek in fotografije 

na spletni strani.   

 

PROŠNJA 1 

 

Izlet v Celovec, na Opičjo goro in v Minimundus ob koncu šolskega leta za učence, 

ki obiskujejo ID Tutorstvo (29 učencev, za vsakega 30 €) – 870 € 

 

Prošnja je odobrena s 6 glasovi.   

 

Predlog članov: člani podajo predlog, da se v sodelovanju s šolsko svetovalno službo 

preveri, če je med prijavljenimi učenci tutorji tudi kdo socialno ogrožen; tistim 

učencem naj se financira celotni znesek izleta.  
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PROŠNJA 2 

 

Izlet v London za učence 9. razredov pri izbirnem predmetu Turistična vzgoja 

(od 13 učencev jih je prijavljenih 10, 35 € na učenca) – 350 €  

 

          Prošnja je odobrena s 6 glasovi.  

  

PROŠNJA 3 

 

Okrogli taboreji za na hodnike (6 kompletov taborejev za predmetno stopnjo)

  

Podane so ponudbe različnih ponudnikov: 

- 24 taborejev – 3024 € 

- 24 taborejev – 1696 € 

 

Opombe članov:  

- članom se zdijo ponudbe predrage, 

- izpostavi se skrb za taboreje s strani učencev (neodgovorno ravnanje 

učencev), 

- izpostavi se skrb za vzdrževanje taborejev (luščenje sedalnega dela …). 

 

Predlogi članov:  

- učiteljice naj do naslednje seje pripravijo nekaj predlogov, kako bi lahko na 

cenejši način skupaj z učenci sami izdelali taboreje oz. druga sedala; 

predloge in finančni vložek se predstavi na naslednji seji, kjer bodo člani  

dopolnjeno vlogo ponovno obravnavali; 

- šola poišče ponudnika, ki bi posodil razstavne eksponate, ki bi jih preizkusili 

v šoli; 

- rok oddaje predlogov je do 30. 3. 2023, naslednja seja bo v začetku aprila. 

 

K točki 4 

Predlogi članov za nadaljnje delo šolskega sklada:  

- predsednica naj pozove računovodstvo, da izda bilanco finančnega stanja 

šolskega sklada, jo doda k zapisniku in jo pošlje po e-pošti vsem članom; 
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- člani predlagajo, da naj se vse ponudbe, ki so odobrene in se financirajo s 

strani šolskega sklada, objavijo na spletno stran šole. 

 

Člana upravnega odbora šolskega sklada (g. Tofaj in g. Brandić) postavita vprašanje 

o delovanju dramskega krožka na šoli. Zanima ju, ali so oddali vlogo za financiranje 

kostumov ipd. Ravnateljica pojasni, da je stroške kostumov in scene krila šola, 

veliko pa so učitelji izdelali sami.   

Člana zanima, kako bi šola še lahko tržila predstavo - skozi pogovor g. Tofaj poda 

nekaj idej – šolska predstava se posname, prodajajo se DVD-ji ali pa se objavi na 

Youtube in se trži z ogledi. Gospod Brandić je mnenja, da se DVD-ji danes več ne 

prodajajo in da je to zastarelo. Ostali člani opozorijo tudi na problem z avtorskimi 

pravicami, za posnetke objavljene na Youtube kanalu.  

Prostovoljni prispevki na novoletnem bazarju – škatla na vidnejšem mestu.  

G. Brandić doda predlog, da bi se učence, ki so nastopali v predstavi peljalo na izlet 

ali v gledališče ob koncu šolskega leta (lahko se pozove učiteljico, da odda prošnjo).  

Člana g. Brandić in g. Tofaj predlagata, da bi se na šoli več uporabljalo 3D tiskalnik; 

da se izdela izdelke, ki bi jih lahko kot šola tudi tržili. Ravnateljica in predsednica 

pojasnita, da tiskalnik predmete tiska zelo počasi, zato tiskanje večjih količin ni 

možno.  

Član g. Tofaj predlaga, da ravnateljica ne bi bila prisotna na sejah.   

Predsednica in ravnateljica podasta svoje mnenje o tem, zakaj je dobro, da bi na 

sejah bila prisotna in zaključita, da bo na sejah prisotna tudi v prihodnje. 

Sestanek smo zaključili ob 19. 45 uri. 

 

Zapisnik napisala: 

Anja Lukančič 


